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Nr.  4697 din 29.09.2022 

P R O C E S –V E R B A L 

încheiat azi 29 septembrie 2022 
 

Cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul 

comunei Batoş, domnul Dumitru Cotoi.  
Primarul comunei Batos, Cotoi Dumitru, prin Dispozitia nr. 184/23.09.2022 a convocat 

Consiliul Local al comunei Batos, judetul Mures in sedinta extraordinara pentru data 
de 29 septembrie 2022, ora 08.00. 
 PREZENŢI: ABOS FERENCZ, ANDONE TEODOR, BANCIU ELENA, CIMPEAN VASILE-

AUGUSTIN, MARCUS IOAN, URBAN WALTER-MICHAEL, GLIGA IOAN, ONOFREI 
DANIELA,  TODEA MARIA, TAMASAN EMIL-CORNEL. 

ABSENŢI:., BITA VALERIU-AUREL, FULOP DOMOKOS, MARIAN TEODOR-RAUL. 
PARTICIPĂ: domnul primar Cotoi Dumitru, pentru d-na secretar general participă 
domnul inspector  Mărcuş Florin.  

Domnul inspector Mărcuş Florin - sunt prezenti 10  consilieri, astfel potrivit OUG 
nr. 57/2019 constatam faptul ca sedinta este legal constituita. Toate punctele inscrise 
pe ordinea de zi sunt insotite de documentele prevazute de Codul administrativ.  

In conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din OUG nr. 57/2019 supun spre 
aprobare procesul-verbal al sedintei ordinare din data de 31.08.2022 dacă sunt 

completari, modificari, adaugiri? 
Doamna consilier Onofrei – la punctul 6 al ordinii de zi din procesul verbal a se 

corecta numărul de voturi pentru din 10 în 12. 

Nemaifiind modificări aduse se supune la vot procesul verbal: cine este pentru, 
impotriva, abtineri? si se voteaza in unanimitate cu  9 voturi pentru, 1 abţinere 
(Marcus) şi 3 absenţi (Bita, Marian, Fulop). 

Domnul inspector – supune la vot ordinea de zi, cu modificările aduse cine este: 
Pentru? Impotrivă? Abțineri? : se voteaza in unanimitate cu  10 voturi pentru. 

 
O R D I N E     D E    Z I 

 

 

1. Proiect de hotarare privind avizarea Documentației de delegare a gestiunii 

activităţilor de colectare şi transport a deșeurilor municipale şi a altor fluxuri de deşeuri 

și operarea staţiei de transfer Reghin, componente ale serviciului de salubrizare al 

județului Mureș din cadrul Sistemului de Management Integrat al Deșeurilor 

Municipale Solide din județul Mureș (SMIDS Mureș) - zona 4 Reghin. 

2. Proiect de hotarare privind avizarea Documentației de delegare temporară - 

până la finalizarea procedurii de atribuire prin licitație deschisă de delegare a gestiunii 

activităţilor de colectare şi transport a deșeurilor municipale şi a altor fluxuri de deșeuri 

și operarea staţiei de transfer Reghin, componente ale Serviciului de Salubrizare al 

Județului Mureș din cadrul Sistemului de Management Integrat al Deșeurilor 

municipale solide din Județul Mureș (SMIDS Mureș) – zona 4 Reghin. 
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si se voteaza in unanimitate cu 10 voturi pentru, 3 absenţi (Bita, Marian, Fulop). 
 

1. Proiect de hotarare privind avizarea Documentației de delegare a gestiunii 

activităţilor de colectare şi transport a deșeurilor municipale şi a altor fluxuri 

de deşeuri și operarea staţiei de transfer Reghin, componente ale serviciului de 

salubrizare al județului Mureș din cadrul Sistemului de Management Integrat al 

Deșeurilor Municipale Solide din județul Mureș (SMIDS Mureș) - zona 4 Reghin. 
Domnul primar  – prezintă raportul, dupa cum bine stiţi anul acesta a fost 

reziliat contractul dintre ADI ECOLECT şi operatorul de salubritate, întrucât nu 
şi- a îndeplinit sarcina prevăzută în caietul se sarcini sau ceea ce a licitat până la 
urmă. Aşa că pentru următoarea perioadă trebuie să delegăm ADI ECOLECT, 

după cum vedeţi ambele puncte sunt asemănătoare, unul este pentru delegarea 
activităţii propriuzise de colectare, transport şi depozitare a deşeurilor şi celălalt 

punct este pentru delegarea procedurii de atribuire a unui nou contract până la 
finalizarea totală a licitaţiei.  
Domnul concilier Mărcuş- care au fost cauzele rezilierii constractului ? 

Domnul primar – nu au dat pubele, nu au colectat gunoiul selectiv, nu au 
informat lumea aşa cum trebuie. 
Domnul consilier Mărcuş – trebuie avut în vedere ca următoarea asociaţie să facă 

acelaşi lucru. 
Domnul primar- este posibil să vină aceeaşi firmă. 

Doamna preşedinte de şedinţă supun la vot proiectul de hotărâre în forma propusă 
s-a votat cu unanimitate de voturi: 10 pentru si 3 absenţi (Bita, Fulop, Marian). 

Se adopta hotararea nr. 49 din 29.09.2022 cu privire la avizarea 

Documentației de delegare a gestiunii activităţilor de colectare şi transport a 

deșeurilor municipale şi a altor fluxuri de deşeuri și operarea staţiei de transfer 

Reghin, componente ale serviciului de salubrizare al județului Mureș din cadrul 

Sistemului de Management Integrat al Deșeurilor Municipale Solide din județul 

Mureș (SMIDS Mureș) - zona 4 Reghin. 
Doamna preşedinte de şedinţă – având în vedere că primul punct aflat pe ordinea 

de zi a trecut urmează punctul 2 de pe ordinea de zi şi anume:  

2. Proiect de hotarare privind avizarea Documentației de delegare temporară - 

până la finalizarea procedurii de atribuire prin licitație deschisă de delegare a 

gestiunii activităţilor de colectare şi transport a deșeurilor municipale şi a altor 

fluxuri de deșeuri și operarea staţiei de transfer Reghin, componente ale 

Serviciului de Salubrizare al Județului Mureș din cadrul Sistemului de 

Management Integrat al Deșeurilor municipale solide din Județul Mureș (SMIDS 

Mureș) – zona 4 Reghin. 
Domnul primar – aceeaşi situaţie şi la punctul 2, să delegăm ADI ECOLECT ca până 

se finalizează licitaţia, să-I imputernicim să angajeze un operator care să nu ne lase in 

perioada asta fără colectare, transport a deşeurilor. 
Doamna preşedinte Onofrei – deci săptămâna asta o să mai vină? 
Domnul primar – da. 

 Doamna preşedinte Onofrei – până când o să mai vină? 
Domnul primar – din discuţiile purtate cu cei de la ADI ECOLECT  operatorul 

trebuie să vină în continuare 90 de zile, dacă nu vor veni s-a discutat deja cu o altă 
firmă şi se va asigura colectarea gunoiului. 

Doamna preşedinte Onofrei – cu cineva din zonă ? 

Domnul primar – cu cineva din zonă, cu cineva cu care s-a mai lucrat înainte. 
Momentan lucrează în alte zone, în alte comune. 



Doamna preşedinte Onofrei – comuna unde lucrează nu face parte din ADI 
ECOLECT? 

Domnul primar – nu, noi suntem Zona 4 a judeţului şi operatorul este în altă Zonă 

a judeţului. Mai există şi la Reghin un operator. 
Domnul consilier Tămăşan – ADI ECOLECT este doar unul, operatorii sunt mai 

mulţi. 

Domnul primar – m-aş bucura ca ADI ECOLECT să gestioneze întreaga situaţie pe 
toată Zona 4, dar în cazul în care nu reuşesc ei nu vom rămâne cu gunioul în comună, 

eu propun să lasăm ADI ECOLECT, să oferim increderea ca ei să se ocupe şi dacă până 
joia viitoare nu se ocupă, noi ne ocupăm şi facem contract direct. 

Şi la Prefectură s-a întrunit un comitet pentru situaţii de urgenţă, sunt în Zona 4  

un număr de 24 de UAT – uri şi nu se pot lăsa fără colectarea gunoiului, fără acest 
serviciu. Aşa că, Comitetul Judeţean pt Situaţii de Urgenţă a luat hotărârea ca într – o 
astfel de situaţie de urgenţă să ne împuterniciască pe noi să încredinţăm serviciul 

acesta unui alt operator. 
Doamna preşedinte Onofrei – alte întrebări, discuţii? 

Domnul consilier Mărcuş – eu am trimis pe grup, sunt fonduri europene pentru 
înfiinţarea de centre de colectare cu aport voluntar, nu ştiţi despre ce este vorba? Ar fi 
bine să ştiţi că este vorba despre fonduri, asta ajută la înfiinţarea de locuri de muncă. 

Domnul primar – ştiu că s-a făcut la Râciu. 
Domnulo consilier Mărcuş – aia este altceva, s-a făcut mai demult serviciul de 

salubritate. 
Domnul primar – au şi staţie au şi maşini şi nu le folosesc. 
Domnul consilier Mărcuş – asta este altceva, se dau fonduri europene pentru 

serviciile… fiecare comună, cerem descentralizare dar când e vorba să facem ceva nu 
contează. Nu vă gândiţi la panouri fotovoltaice, avem păşunea, care poate unele nu 
sunt folosite, am putea să producem şi noi energie. 

Domnul primar – am adus în comună firme care amplasează panouri fotovoltaice, 
într – un singur loc s-a pretat păşunea pentru astfel de investiţii. Trebuie întrunite 

anumite condiţii, trebuie să treacă LEA în apropiere şi într – un singur loc este aproape 
de linia electrică unde orientarea păsunii nu are orientarea optima. 

Doamna preşedinte de şedinţă supun la vot proiectul de hotărâre în forma propusă 

s-a votat cu unanimitate de voturi: 10 pentru si 3 absenţi (Bita, Fulop, Marian). 

Se adopta hotararea nr. 50 din 29.09.2022 cu privire la avizarea Documentației 

de delegare temporară - până la finalizarea procedurii de atribuire prin licitație 

deschisă de delegare a gestiunii activităţilor de colectare şi transport a deșeurilor 

municipale şi a altor fluxuri de deșeuri și operarea staţiei de transfer Reghin, 

componente ale Serviciului de Salubrizare al Județului Mureș din cadrul Sistemului de 

Management Integrat al Deșeurilor municipale solide din Județul Mureș (SMIDS Mureș) 
– zona 4 Reghin. 

 

 
 

               PRESEDINTE DE SEDINTA 

                           CONSILIER                                      Contrasemneaza, 

Onofrei Daniela                            p.SECRETAR GENERAL, 

                                                                                      Mărcuş Florin 


